
 
 

  

  

REFERATET  
  

MØDE I:  Skolebestyrelsen ved Løjtegårdsskolen  DATO: 22.01.2024  

MØDESTED:  Lokale R   KLOKKEN: 17.00  

EMNE:  Bestyrelsesmøde  SAGSNR:  

DELTAGERE:  

Michael Flies von Linstow, Christian Moestrup Jessen, Ann  

Marquardsen, Daniel Sandal Gadegaard, Emilie Juul Høffding,  

Ditte Pil Hartmann Lemche, Gudny Arge, Frida Rothe Gielfeldt, 

Hannah Martin Deleuran, Mikael Hildebrandt, Sussie Nørsø,  
  

AFBUD:   Kathie Westgaard Damlund, Simon Bauer, Pernille Vinding 

Sommer, Trine Ekberg 
  

MØDENR.:  1/2024    

  

  

1. Fastlæggelse af dagsorden  

ok 

2. Godkendelse af referat af møde nr. 10 d. 08.11.2023  

ok 

3. Meddelelse fra - Ledelsen - Bestyrelsen - Medarbejdere - Elevråd  

Ledelse:  

- Det er svært at rekruttere. Vi har i øjeblikke to ubesatte stillinger. 

Det betyder at både skoleleder og viceskoleleder i øjeblikket underviser i 

henholdsvis tysk og matematik. 

 

- Træ væltede i minigården og andet risiko træ blev fældet torsdag i uge 3. 

Derfor har minigården været lukket af sikkerhedsmæssige årsager. 

- Orientering vedr. kommende heldagsbørn C. marts og A/B. maj 

Bestyrelse:  

- Intet fra de forældrevalgte 

Personalet:  

- Det er personalets oplevelse, at skolens it-medarbejder er meget lidt til 

stede. 

Elevrådet:  

- Vedr. toiletterne – ønske om anden lås på toiletterne eller toiletvagter. 

Forespørgsel til Pilegårdsskolen på deres indsats. 

 

4. Høring om Sol-kolonierne  

Skolebestyrelsens anbefaling er model 2.  

Dog gøres der opmærksom på, at økonomiomkostninger for den enkelte familie, 

kan blive afgørende for især de sårbare familier, der ikke vil kunne finde økonomisk 

råderum. 

Bekymring for at brugen udebliver, for de familier der har allermest behov. 

 

5. Evaluering af årets skolefoto  

Bundet for en 3. årige periode. Generel tilfredshed fra forældrene. 

Mere fleksible pakker gennem Kontrafej. 

Eleverne mener der ressourcespild med indpakningen, opmærksomhed på 

bæredygtighed? 

 

 

 



 
 

  

  

6. Budget (to bilag vedhæftet) 

Ønsker til undervisningsmiddelkontoen er samlet sammen i november. Alle har fået 

opfyldt ønsker ”need to have” og enkelte ”nice to have” er også tilgodeset. 

Bestyrelsen godkender budgettet, og der udlægges 2.000kr. pr. klasse til 

undervisningsmidler.  

Skolebestyrelsen orienteres igen, når budgettet har været i fagudvalget 

 

7. Eventuel 

- Faglærer på besøg i bestyrelsen vedr. time antallet i madkundskab for 5 

klasserne. Problematikken drøftes med skemalægger, inden det kommer på 

dagsordenen. 

- Det har ikke været muligt at lege med sne de første uger, idet græsset har 

fungeret som eneste lege mulighed for bh. Klasse og 1. klasse. 

 

8. Næste møde 

Mødet d. 6. februar aflyses. 

 

Mødet slut kl.18.55  


